



pruworks

如何換領優惠？

1. 進入靚湯工房訂購頁面
2. 選購所需產品，輸入送餐大廈名稱及送餐日期
3. 結帳時即享折扣優惠

How to redeem offers?

1. Enter Smart Soup order link
2. Select product, fill in building location and delivery date
3. Enjoy the offer when proceed checkout

條款及細則

- 指定優惠只適用由 2022 年 7 月 1 日至 2022 年 12 月 31 日。
- 此優惠需於 2022 年 12 月 31 日 11:59pm 前使用，逾期無效恕不補發。
- 此優惠碼只限於靚湯工房網店使用。
- 於靚湯工房網店購買正價貨品滿\$200，訂單即可以獲享 85 折扣優惠。
- 此優惠只適用於靚湯工房現有送餐範圍內使用。
- 此優惠只限購買靚湯工房的餐飲食品、其他產品例如飯券套票，書籍，運輸(如有)，服務費用(如有)均不適用。
- 此優惠只可透過靚湯工房指定訂購網頁進行訂購。
- 消費金額是指同日、同時及同一地址的送餐金額。
- 所有產品資料及價格會因應靚湯工房的實際情況而作調整、有關調整將於網頁內顯示而不作個別通知。
- 此優惠券不能與任何禮券、現金券、推廣價或其他優惠同時使用。
- 靚湯工房網店保留隨時更改、取消有關條款及活動之權利，而毋須另行通知。
- 如對此優惠活動有任何爭議，靚湯工房網店保留最終決定權。
- 此優惠由靚湯工房提供，如有任何查詢，請直接與靚湯工房聯絡。



Terms and conditions

- The promotion offer is valid from 1 July 2022 to 31 December 2022.
- The offer is valid for redemption until 23:59pm, 31 December 2022, after which it will be invalid.
- The offer only be redeemed via Smart Soup order link.
- Enjoy 15% off on all regular-priced items upon order \$200 or above at Smart Soup order link.
- This offer is only applicable within the delivery area of Smart Soup.
- This offer can only be used in purchasing lunch boxes and soup. Other items e.g. Coupons, books, extra delivery charge (if any), extra service charge (if any) are not applicable.
- Customers must order through Smart Soup online ordering system.
- The spending amount is the total amount that delivered on the same day, same time and same address.
- Smart Soup may adjust the unit price of food and soup, whereas the offer will remain unchanged.
- This discount cannot be used in conjunction with other gift voucher, cash coupon, promotion price or offers.
- Smart soup reserves the right to amend the terms & conditions without prior notice.
- In case of any disputes, the decision of Smart Soup shall be final and conclusive.
- The offer is provided by Smart Soup, for any enquiries, please contact Smart Soup directly.